
 

Mening Fractie Tonnaer over kadernota 2024,  In het kort: 

-fractie wil na renovatie en nieuwbouw stadhuis een groot Open Stadhuis organiseren voor alle 

inwoners, organisaties en bedrijven, in voorjaar 2025 

-is voor volledige verzelfstandiging van Westfries Museum en voor een ontvlechting van de financiën 

tussen gemeente en museum 

-vraagt door middel van motie het college contacten te leggen en gesprekken te starten met nieuwe 

minister Volkshuisvesting Mona Keijzer (oud leerling S.G. Werenfridus), provincie en regiogemeenten 

voor de bouw van een nieuwe woonwijk aan de rand van Hoorn 

-Fractie Tonnaer is ervan overtuigd dat door de aanleg van twee maal glasvezelkabel het herstel van 

straten en stoepen miljoenen meer kost dan eerder is berekend. Hoe gaat gemeente herstel 

aanpakken ? 

-Stichting Zorg Zoals de Westfries het Wil heeft gisteren bekend gemaakt te stoppen met haar 

werkzaamheden. Fractie Tonnaer wil weten of het college zich verantwoordelijk daarvoor voelt ?  

-stelt bezuinigingen voor allereerst binnen de muren van het stadhuis op consultancybureaus, ZZP’ers, 

woordvoerders, communicatiemedewerkers, wethouders en op onnodige onderzoeken.  

-Fractie Tonnaer wil geen bezuinigingen op de aanleg tunnel, bouw ondergrondse parkeergarage met 

750 plaatsen, politie, brandweer, bewakingscamera’s, openbaar groen, jeugd en jongerenwerk, 

voedselbank en bezuinigingen die kinderen treft. 

-Gebouw C van het stadhuis wordt niet verkocht of gesloopt maar verhuurd aan bijvoorbeeld de 

muziekschool, de Blauwe Schuit of de centrale Bibliotheek. Fractie Tonnaer is voor strategische 

aankopen van panden en grond. 

 


